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 Folketingets Finansudvalg 

Christiansborg 24. november 2015 

Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 47 af 4. november 2015 
stillet efter ønske fra Pelle Dragsted (EL) 

Spørgsmål 

”I forlængelse af de mangelfulde svar på spørgsmål 56, 57 og 58 (FIU alm. del 2014-15, 2. 

samling) bedes ministeren give et klart svar på (eventuelt fortroligt) om ATP i efteråret 2013 

tilkendegav, at de var parate til at matche tilbuddet fra Goldman Sachs. Det understreges, at 

spørgsmålet ikke går på, om der kom et nyt officielt bud fra ATP, men på om det i de sonderin-

ger som foregik, blev tilkendegivet, at ATP var parate til at matche Goldman Sachs.” 

 

Svar 

Jeg kan forholde mig til de bud, der forelå i budprocessen. Der blev ikke afgivet et 

bud i processen, der samlet set var ligeså godt for staten som buddet fra Goldman 

Sachs. Finansudvalgets medlemmer har som bekendt også nu haft mulighed for at 

studere buddene. 

 

Efter budprocessen modtog Finansministeriet ikke et nyt bud fra ATP, jf. også 

brevet fra ATP af den 21. august 2015. Jeg kan ikke forholde mig til tilkendegivel-

ser fra de uformelle sonderinger på embedsmandsniveau. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Claus Hjort Frederiksen 

Finansminister 

 

Finansudvalget 2015-16
FIU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 47
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